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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Felvilágosítás kérése a lefoglalásra került orosz 
érdekeltségben lévő vagyonnal kapcsolatosan." 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Az aktuálisan napvilágot látott információk szerint november 25. napjáig hazánkban mintegy 350
milliárd forintnyi orosz érdekeltségben lévő vagyon került lefoglalásra.

Kérem szíves felvilágosítását arra vonatkozólag, hogy:

• A lefoglalások során mely hatóságok jártak el? A lefoglalások során volt-e szükség 
erőszakszervek (TEK, Rendőrség), esetleg nemzetbiztonsági szervek fellépésére?

• Milyen vagyon-, vagyonelemek kerültek lefoglalásra? Készpénz? Ingatlan? Jármű? 
Cégvagyon? Pénzintézeti vagyon? Mi ezeknek a további sorsa?

• Momentán ki rendelkezik ezen vagyonelemek felett?
• A mai napig bezárólag a fent jelölt összeg miként változott?

 

Kérem, tételesen mutassa be,  hogy kiket  érintett  az  intézkedés? Külön felvilágosítását  kérem a
Rahimkulov  testvérek  esetleges  érintettségére,  akiknek  közismerten  kiterjedt  érdekeltségeik
voltak/vannak hazánkban.

Mindezeken túl az alábbi kérdésekre is várom Tisztelt Miniszterelnök Úr válaszát:

• Bármely intézkedés kapcsán került-e sor nyomozati cselekmények megtételére is?
• Pontosan kiket érintett ez a vagyonelkobzás? Természetes vagy jogi személyeket?
• Személyenként konkrétan mekkora összeget foglaltak le?
• Mikor történt a kérdéses vagyonok lefoglalása?
• Mikori árfolyamon értelmezendő a 870 millió eurós összeg?
• A lefoglalások egyszerre történtek, vagy több, különböző időpontban?
• Konkrétan ki rendelte el a lefoglalásokat?
• Az Orosz Föderáció tett-e bármilyen diplomáciai lépést Magyarországgal szemben az 



 
ügyben?

• Korábban csak annyi volt ismert, hogy mindössze 3000 euró, szankciós orosz vagyon 
találtak idehaza. Miért váratott mostanáig a 870 millió eurónyi vagyon lefoglalása?

• A lefoglalások kapcsán indultak hatósági eljárások pénzmosás vagy más bűncselekmények 
gyanújával?

 

Várom megtisztelő válaszát. 

 

dr. Lukács László György
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